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Enkel fråga

Avser kommunen lämna in en ansökan om att ta del av de statliga medlen för att det 
ska bli avgiftsfri kollektivtrafik för skolungdomar i Gävle kommun i sommar? 
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